
  
 
 
 
 

 
 
 

 

מישיבתה  הוועדה המקומית לתכנון ובנייה הרצליההחלטת 
  11.1.2.2019ביום  

 

 הודעה לציבור
 

שבשלב זה, לא תקבל יותר החלטות להוצאת היתרי בניה  הוועדה המקומית מחליטה

 הביוב.קיבולת  נוספים, שמגדילים את

את מהנדסת  שמעה את עמדת תאגיד המים והביוב מי הרצליה וכןהוועדה לאחר שזאת 

במיוחד של  ,תשתיתיות קשות בעיות ,נכון לעכשיו ,העיר, ולאחר שהתברר שקיימות

  .מערכת הביוב ושל המים

 

מכון הטיהור הקיים של העיר הרצליה  הקיבולת המרבית שלחשוב לציין בעניין זה כי 

חישובים שנעשו, ההיתרים שכבר הוצאו  על פי .מ"ק של שפכים ליום 25,000על עומדת 

בעצם מגיעים לשיא קיבולת זו   - נוספים וכן החלטות הוועדה המקומית לאשר היתרים

 )כולל הבקשות שכבר אושרו וטרם קיבלו היתרים(.

יה שלא ילמנוע מצב שבו יאושרו היתרי בנהחלטה זו התקבלה מתוך גישה אחראית ורצון 

 .ביוב ומיםבנושאי לחברם למערכת הביוב ולהעניק להם פתרונות  ניתן יהיה

החלטות ביודגש שאין בהחלטה זו כדי לפגוע בהיתרים שהוצאו ו ,למען הסר ספק

 היתרים שכבר התקבלו בוועדה. שמאשרות

 

 ש"מטהסכם לפינוי ה ,השונותהמדינה עם רשויות  ,חתמה עיריית הרצליה 2017בשנת 

ש "טשל המרבי המ הוגדר סף הקיבולת ,במסגרת ההסכם .2021עד לחודש יוני 

 סכם ובלוחות הזמנים לפינוי רשויות המדינה השונות לא עמדו בהאולם, (. מ"ק 25,000)

ככל שבעתיד יובטח ביצוע .  פיתוח העיר הרצליהלהמשך פתרון ביוב מעשי וכיום אין 

מ"ק,  25,000-מעל ל הקיבולת של הטיפול בשפכיםפתרונות, שבאופן מעשי יגדילו את 

ה, בהתאם יבני תחזור הוועדה המקומית לדון ולבחון את הדברים ותמשיך לדון בהיתרי

 לכך.

 מדי חודשיים תקיים הוועדה המקומית ישיבת סטטוס בנושא זה.

תשקול הוועדה את האפשרות לנקיטת הליכים משפטיים בגין מן האמור,  מבלי לגרוע

                                                                                                                 נושא זה.


